
上海嘉定凯悦酒店
HYATT REGENCY 

SHANGHAI JIADING



上海嘉定凯悦酒店由世界著名建筑大师安藤忠雄设计，是嘉定新城

文化艺术与高尚生活最闪耀的新地标。作为嘉定中央商务区整体规

划的核心组成部分，上海嘉定凯悦酒店更令全城瞩目，万众期待。

酒店毗邻上海保利大剧院、远香湖与嘉定图书馆，形成了上海西北

地区一个充满活力的文化纽带。

Designed by world-renowned architect Tadao Ando, our landmark

address shines as a beacon of contemporary culture and lifestyle

above Jiading New City. A stunning centerpiece of Jiading CBD’s

impressive masterplan, the hotel stands adjacent to Shanghai Poly

Grand Theater, Yuan Xiang Lake and Jiading Library, forming a

vibrant cultural nexus in northwest Shanghai.

上海保利大剧院

嘉定图书馆



1941年，安藤忠雄出生于日本大阪。他也是当今最为

多产，最具影响力的世界建筑大师。他的建筑风格独

具一格。他的建筑风格非常简约，再配有棱角分明的

清水混凝土，以及自然光。人们将他称之为“国际现

代主义”大师。著名建筑评论家认为：“安藤忠雄很

好的运用了日本传统美学。”

Tadao Ando was born in 1941 in Osaka, Japan. He i

s a prolific architect and is in demand the world

over. He designs buildings using his distinctive

approach to architecture. His style uses simple

forms, lots of exposed concrete, and the creative

use of natural light. People describe his work as

‘international modernism’. A leading architectural

critic said : “ Ando is right in the Japanese tradition.”

上海嘉定凯悦酒店建筑设计师
THE DESIGNER OF

HYATT REGENCY SHANGHAI JIADING



上海嘉定凯悦酒店与上海保利大剧院这两座造型独特的楼体建筑皆坐落于上海市嘉定区嘉定新城白银路上，面向生态美景远香

湖，毗邻上海国际赛车场，是西上海地区标志性文化商业中心。

这两座地标性建筑，皆由享誉世界的建筑界大师、普利兹克建筑大奖得主的安藤忠雄担纲设计。这一对安藤笔下的“双生子”

融汇了国际尖端建筑潮流、人文美学精神，营造出一个自然、建筑、艺术、人文彼此和谐相容、自在对话的氛围空间。

Hyatt Regency Shanghai Jiading and Shanghai Poly Grand Theatre are two unique buildings that are beacons of

contemporary culture and lifestyle and the centerpieces of Jiading CBD’s impressive master plan. They offer a fine view of

Yuan Xiang Lake and stand adjacent to the F1 Shanghai International Circuit in the West Shanghai area.

Both of these landmarks are designed by Tadao Ando, the world-renowned architectural master and winner of the Pritzker

Architecture Prize. These sibling buildings, which integrate the international trends of cutting-edge architecture and the spirit

of humanistic aesthetics, create a space where nature, architecture, art and the humanities exist together harmoniously.



酒店位置
Hotel Location

酒店地理位置优越，环伺F1上海国际赛车场、安

亭国际汽车城与嘉定工业区。客人可稍稍移步至

周边的南翔古镇与安亭老街，感受800年的嘉定建

县历史以及体验独特的传统文化。酒店往返国家

会展中心、虹桥国际机场、虹桥火车站之间仅需

30分钟车程。

The location offers convenient access to the F1 

Shanghai International Circuit, Anting 

International Automobile City and Jiading 

Industry Zone. Guests can discover 800 years of 

local culture at nearby Nanxiang Old Town and 

Anting Old Street. The National Exhibition and 

Convention Center, Hongqiao International 

Airport and Hongqiao Railway Station are also a 

short drive away.



区域地图
Local Map



区域地图
Local Map



周边特色
Local

Feature

酒店毗邻保利大剧院、远香湖及嘉定图书馆，是嘉定新城的新地标。

Hyatt Regency Shanghai Jiading is adjacent to the Poly Grand Theater, 

Yuanxiang Lake and Jiading Library, which are the landmarks in Jiading New City.



上海保利大剧院
Shanghai Poly

Grand Theater

上海保利大剧院坐落于嘉定新城远香湖畔，是国内首家拥有水景剧场的剧院，由世界

著名建筑设计大师安藤忠雄操刀设计。先进的剧院设施与清雅的剧场环境吸引了众多

名导、名剧在此演出，也常有交响音乐会、综合文艺演出在此举办。

Shanghai Poly Grand Theater is near Yuanxiang Lake in Jiading New City, is the first

theater with the water landscape in China and was designed by Tadao Ando (an

international well-known architecture designer).



嘉定图书馆
Jiading Library

嘉定图书馆紧邻保利大剧院，是一座融合了江南书院风格与现代派元素于一体的建筑。

作为上海图书馆的区县分馆，嘉定图书馆的馆藏书数量可观，颇多的人性化设施也是

其特色之一。

Jiading Library is close to Poly Grand Theater, is a complex that integrates the style

of academy in Southern China and modern elements.



远香湖
Yuanxiang Lake

远香湖是上海西区最大的人工湖，也是嘉定新城的景观地标，湖面形状宛如上海的

“海”字。闲暇之余，可以来远香湖畔漫步赏景，或是沿着彩色健身步道慢跑锻炼。

Yuanxiang Lake is the largest man-made lake in western Shanghai, is also a

landmark landscape in Jiading New City.



紫气东来景观带
Ziqidonglai

Landscape 

Belt

紫气东来公园是市民休闲、放松和娱乐的场所，自然生态景观塑造佳，是嘉定新城四

大景观之一。夜晚，景观灯闪烁迷离，适合夜跑。

Ziqidonglai Park is a place for the urban people to make leisure, relation and

entertainment, and the natural and ecological landscape is forged well.



旅游景点
Points of Interest

Jiading Zhouqiao Bridge Old Street and Scenic Area:

• Confucius Temple

• Fahua Pagoda

• Qiuxia Garden

• Wisteria Park

• Huilong Pond 

Xiyunlou

Malu Grape Art Village

Nanxiang Old Street and Steamed Stuffed Bun

Guyi Garden

Shanghai International Circuit

Shanghai Auto Expo Park

Shanghai Disney Park

Dianshan Lake 

Yangcheng Lake

嘉定州桥老街及景区:

• 孔庙

• 法华塔

• 秋霞圃

• 紫藤园

• 汇龙谭

西云楼

马陆葡萄艺术村

南翔古镇及小笼包馆

古猗园

上海国际赛车场

上海汽车博览公园

上海迪斯尼乐园

淀山湖

阳澄湖



古猗园
Guyi Garden

古猗园建于明代嘉靖年间（公元1522-1566），是上海五大古典园林中最大的一座。古

猗园内素雅清幽，不仅荟萃了江南园林的造景菁华，园内花石小路上铺设的各种图案，

以及各个品种的观赏竹也是颇具看点。

Guyi Garden was built in Jiajing Reign of Ming Dynasty (1522-1566), is the largest

one among the five famous and classical gardens in Shanghai. The Garden is

elegant and quiet, there are excellent artificial landscapes in gardens in Southern

China, and different patterns are paved at the cobble roads in the Garden. The

watching bamboo of different varieties is also attractive scene.



南翔老街
&南翔小笼
Nanxiang Old 

Street & Nanxiang

Steamed 

Dumpling

南翔老街位于南翔古镇的中心区域，这一带保留了许多粉墙黛瓦的老建筑，其中包括

五代时期的双塔、明代的檀园、清代乾隆御碑等古迹，都是南翔历史的见证。在嘉定，

美景与美食总是密不可分。盘点上海最出名的小吃，嘉定的南翔小笼一定榜上有名。

南翔古镇的小笼包，皮薄肉嫩、饱满多汁。

Nanxiang Old Street is located in the center area of Nanxiang old town, and many

ancient buildings with white walls and black tiles are reserved. In Jiading, beautiful

landscape and delicious foods are always inseparable with each other. To make a list

of the most famous snacks in Shanghai, the Nanxiang small steamed bun of Jiading

would be definitely on the list. The small steamed bun at Nanxiang Ancient Town

features thin skin and tender meat, and is full and juicy.



上海汽车博览公园
Shanghai Auto

Expo Park

上海汽车博览公园位于安亭镇国际汽车城核心区，是融合上海汽车博物馆、上海汽车

会展中心、EVZONE试乘试驾中心与一体的综合性旅游景区。除了提供观展和试乘体验，

这里还会定期举行各类汽车电影、音乐节庆、体育赛事等活动。

Shanghai Auto Expo Park is located at the core area of International Auto City at

Anting Town, and is a comprehensive tourist scenic spot that integrates Shanghai

Auto Museum, Shanghai Auto Exhibition Center, EVZONE trial riding and driving

center.



紫藤园
Chinese Wisteria

Park

紫藤园位于嘉定城区博乐路环城河畔，园内布局巧妙融合了中国山水园林与日本造园

风格，每到四、五月紫藤花盛开时，整个公园都洋溢着花香。

Chinese Wisteria Park is near Huancheng River, Bole Road, Jiading District. In the

Park, the styles of Chinese landscape garden and Japanese garden building are

integrated in an exquisite way.



马陆葡萄公园
Malu Theme Park

每年夏季葡萄上市的时候，马陆葡萄公园里总是热闹非凡，在这里不仅可以采摘和品

尝有名的马陆巨峰葡萄，还可以观赏不同品种的葡萄，了解葡萄的种植历史和培育过

程。公园里还设有小动物区，让家长和孩子可以与小动物零距离接触。

When grape appears in the market during summer, Malu Theme Park becomes busy.

Here, the tourists can not only pick up and taste the famous Malu Jufeng grape,

know the history of grape planting and fostering.



菊园百果园
Juyuan Baiguo

Park

园区占地面积1300亩，世盛南路以东核心区占地900亩，世盛南路以西区域（惠和种业）

占地约400亩。建有华东区首个真人CS标准赛场及丛林CS活动场地。游客可根据喜好选

择新鲜水果采摘、畅游花海、骑行、划船、真人CS、烧烤、手工、咖啡、餐饮、茶品

等活动项目。

The park covers an area of 1,300 mu. The core area of ​​the east of Shisheng South

Road covers an area of 900 mu. The area west of Shisheng South Road (Huihe

Seed Industry) covers an area of ​​about 400 mu. It has the first live-action CS

standard stadium and the jungle CS event venue in East China. Visitors can choose

fresh fruit picking, swimming, sea, cycling, boating, live CS, barbecue, handmade,

coffee, catering, tea and other activities.



嘉北郊野公园
Jiabei Country 

Park

嘉北郊野公园位于嘉定主城区西北部，园内汇聚了原生态农田、林地和纵横交错的水

系。漫步在公园里的乡间小路，两侧是一望无际的田野，时而走进绿荫成片的树林，

时而坐着摇橹船在水道中穿行，从不同的角度欣赏江南水乡的农间风貌。

Jiabei Country Park is located at northwestern part of main urban area of Jiading. In

the park, there are the primitive farm, woods and interlinked water systems.



便利的交通
Convenient 

Traffic

便利的交通可前往上海国际赛车场、嘉定工业园区、安亭国际赛车场、国家会展

中心、虹桥国际机场及虹桥火车站。

The hotel has convenient access to the F1 Shanghai International Circuit, Jiading

Industry Zone, Anting International Automobile City, National Exhibition and

Convention Center, Hongqiao International Airport and Hongqiao Railway Station.

地点
Direction

距离
Distance

驾程
Driving

上海国际赛车场
Shanghai Inter national Circuit

5公里
2km 12mins

安亭国际汽车城
Shanghai Inter national Circuit

15公里
5km 35mins

国家会展中心
National Exhibition and

Convention Center

20公里
20km 45mins

虹桥国际机场及虹桥火车站
Hongqiao International Airport

and Hongqiao Railway Station

20公里
20km 35mins



上海国际赛车场
Shanghai

International

Circuit

5公里
5 km

上海国际赛车场是一条国际级标准的赛车赛道，位于上海嘉定区。该赛道是每年一级方程式中国大奖

赛的举办地。轨道布局的灵感来自上海城市名称中的第一个字符shang（上），意思是“上方”或

“上升”。一圈持续5.5公里（3.4英里）。整个赛道加座位区和其他观众区，总面积5.3平方公里。

The Shanghai International Circuit is a motorsport race track, situated in the Jiading District,

Shanghai. The circuit is best known as the venue for the annual Formula 1 Chinese Grand Prix.

citation needed] The track layout was inspired from the Chinese character shang (上) the first character in

the name of the city Shanghai, meaning "above" or "ascend".[7] One lap lasts 5.5 kilometres (3.4 mi). The

whole circuit plus seating areas and other areas for spectators, covers a total area of 5.3 km².



上海国际汽车城
Shanghai

International 

Automobile 

City

15公里
15 km

上海国际汽车城地处嘉定，是上海面向长三角的门户，沪宁发展轴的重要节点，以雄厚的汽车制造业

为基础，以丰富的研发资源为优势，不断探索前沿可以，创新产也模式，引领中国汽车产业发展方向，

努力打造世界级汽车产业中心。

Shanghai International Automobile City is located in Jiading, a place that serve as the gateway to

Yangze River Delta and is the hub of the Shanghai-Nanjing development axis. Anting is based on a

strong automobile manufacturing industry. Taking rich research and development resource as its

advantage, Anting continues to explore the forefront of science and technology, create new

bussiness models, attracts talents and leads the direction of the China’s automobile industry.



国家会展中心
National 

Exhibition and 

Convention 

Center

20公里
20 km

国家会展中心总建筑面积147万平方米。其中地上面积127万平方米，集展览、会议、活动、商业、办

公、酒店等多种业态为一体，是目前世界上最大的建筑单体和会展综合体。主体建筑以伸展柔美的四

叶幸运草为造型，采用轴线对称设计理念，设计中体现了诸多中国元素，是上海市的标志性建筑之一。

National Exhibition and Convention Center (Shanghai) is a large exhibition center co-built by

Ministry of Commerce of China and Shanghai Municipal Government, with a total construction area

of 1.47 million square meters, among which 1.27 million square meters are above ground.

It consists of exhibition halls, the NECC Plaza, office buildings and a high-end brand hotel, offering

services concentrating exhibition, convention, events, commerce, office work and

accommodation.

重大活动
EVENTS

时间
TIME

2019上海国际汽车工业展览会
AUTO Shanghai 2019

4月
April

中国国际医疗器械展博览会
China International Medical 

Equipment Fair

5月
May

中国进口博览会
China International Import Expo

11月
November



上海虹桥国际
机场&火车站
Shanghai Hongqiao

International Airport 

& Hongqiao Railway 

Station

20公里
20 km

上海虹桥国际机场（IATA：SHA，ICAO：ZSSS）是上海两个国际机场之一，也是中国重要的航空枢纽。

虹桥机场主要服务于国内和地区航班，国际航班有限。它位于长宁区虹桥镇附近，距市中心以西13公

里（8.1英里），比上海浦东国际机场（上海的主要国际机场）更靠近市中心。

Shanghai Hongqiao International Airport (IATA: SHA, ICAO: ZSSS) is one of two international

airports of Shanghaiand an important aviation hub of China. Hongqiao Airport mainly serves

domestic and regional flights, with limited international flights. It is located near the town of

Hongqiao in Changning District, 13 kilometres (8.1 mi) west of downtown, and is closer to the city

center than Shanghai Pudong International Airport, Shanghai's main international airport.



楼层 Level 设施 Facility

43 享悦 中餐厅 Xiang Yue Chinese Restaurant

42 酒店大堂 | 咖啡厅 | 大堂酒廊 Hotel Lobby | Market Café | The Lounge

39-40 客房 Guestroom

38 客房 | 嘉宾轩 Guestroom | Regency Club

27-37 客房 Guestroom

6 沙龙 | 宴会厅 Event Rooms | Regency Ballroom

5 沙龙 | 健身中心 |  游泳池 Event Rooms | Fitness Center | Swimming Pool

1 酒店入口 | 酥园 Hotel Entrance | Pastry Shop



客房
ACCOMMODATION



酒店设有304间现代优雅客房，包括23间套房、4间行政套房和1间总统套房。
无论商务出差，还是休闲度假，在此下榻都将令您心旷神怡。温馨舒适的客
房犹如家外之家，现代韵味的艺术壁画、开阔的远香湖和嘉定城市美景、各
种最新智能科技，让您随时与世界保持同步。

客房
ACCOMMODATION

Whether you’re here for business or pleasure, you’ll feel fully refreshed in our 304 savvy 

guestrooms, including 23 suites, four executive suites and a presidential suite. Styled with 

residential warmth and modern art murals, each room showcases panoramic lake or city views 

and smart technology to keep you connected. 



大床房 King Room



大床房-浴室
King Room-Bathroom



湖景房 Lake View Room



湖景房 Lake View Room



豪华房–起居室
Deluxe Room – Living Room 



豪华房–浴室
Deluxe Room – Bathroom



凯悦套房–起居室
Regency Suite – Living Room 



凯悦套房–卧室
Regency Suite – Bedroom



凯悦套房–浴室
Regency Suite– Bathroom



行政套房–起居室
Executive Suite – Living Room 



行政套房–卧室
Executive Suite – Bedroom



行政套房–浴室
Executive Suite– Bathroom



总统套房–起居室
Presidential Suite – Living Room 



总统套房–餐厅
Presidential Suite – Dining Room 



总统套房–酒廊
Presidential Suite – Lounge



总统套房–卧室
Presidential Suite – Bedroom



总统套房–浴室
Presidential Suite– Bathroom



嘉宾轩
Regency Club



嘉宾轩
Regency Club



Room Types

房型

Room Type
房型

Inventory
数量

Room M2

平方面积
Level
楼层

(King / Twin) Room
(大床/双床) 客房

100 40 27-37

Lake View Room
湖景房

89 40 27-37

Deluxe Room
豪华房

20 60 27-37, 39

Club Room
嘉宾轩客房

47 40 38, 39, 40

Club Deluxe Room
嘉宾轩豪华房

20 60 27-37, 39

Regency Suite
凯悦套房

23 100 27-40

Executive Suite
行政套房

4 130 37-40

Presidential Suite
总统套房

1 262 40

Total 
总共

304



All Accommodations Feature: 

• 55-inch multi-channel LED screen TV

• Complimentary High-speed Wi-Fi and Broadband 

Internet

• Bluetooth music player 

• Coffee and tea-making facilities

• Full bath amenities, hair dryer and bathrobe

• In-room safe

• Iron and ironing board

• Mini-bar

• Telephone with voicemail and IDD, DDD

客房配置
• 55英寸LED电视配有线电视及卫星频道
• 免费客房内有线及无线上网
• 蓝牙音乐播放器
• 咖啡/茶冲调设备
• 浴室用品、吹风机及浴袍
• 房内私人保险箱
• 熨斗/烫衣板
• 迷你吧
• 电话语音信箱及国际、国内长途功能



美食
Food and Beverage 



凯悦酒店历来以卓越的餐饮体验享誉世界。上海嘉定凯悦酒店拥有三间凌驾于城市上空的
餐厅和酒廊，分别为享悦中餐厅、咖啡厅和大堂酒廊。

另加的酥园西点屋，每一间餐厅都美轮美奂，个性鲜明，独揽胜景。

51

Discover Hyatt's reputation for dining excellence at sky-

high restaurants and eateries – Xiang Yue Chinese 

restaurant, Market Café interactive dining and The 

Lounge – all with top-of-the-city views and sleek designs. 

The Pastry Shop on the Ground Floor also provides 

freshly baked pastries, cakes and beverages. 

美食 Food and Beverage



酥园
Pastry Shop
提供新鲜美味的甜品糕点以及饮料。
Providing freshly baked pastries, 

cakes and beverages.

美食 Food and Beverage

*图片为效果图，请以实景为准

大堂酒廊
The lounge
时尚轻松的氛围里享受下午茶及美酒
Enjoy afternoon tea or drinks in a 

relaxing yet elegant lounge style 

sitting area.

四十二层
Level 42

一层
Level 1



咖啡厅
Market Café
全日制自助餐厅提供新鲜食材，打造中西合璧的美食体验
An all-day-dining restaurant offers seasonal and international cuisine.

美食 Food and Beverage

四十二层
Level 42



美食 Food and Beverage

享悦 中餐厅
Xiang Yue Chinese Restaurant
中餐厅提供地道江南美食及特色果木烤鸭，另设有7间景观包房。
Featuring real Jiangnan cuisine, signature Peking Duck cooked in the wood-fired oven. 

A total of seven private dining rooms are available.

四十三层
Level 43



美食 Food and Beverage

*图片为效果图，请以实景为准

享悦 中餐厅- 特色老北京果木烤鸭
Xiang Yue Chinese Restaurant-Traditional Peking Duck



会议
Meeting Facilities



3500平方米充满创意、灵动的多功能会议与活动空间，为您提供无限
的可能。1100平方米的无柱大宴会厅挑高7米，巨型观景窗与花园美
景相互辉映。与大宴会厅相邻的1100平方米露台，适合举办户外婚礼
或鸡尾酒会。酒店宴会团队将提供专业服务。
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会议
Meeting Facilities

Connecting and celebrating are our specialties and event organizers are spoilt for 

choice with 3,500 sqm of creative, multi-functional meeting and event venues. The 

showpiece Regency Ballroom spans 1,100 sqm with seven-meter-high ceilings and 

large windows framing a secret garden. It adjoins a spectacular 1,100sqm outdoor 

terrace ideal for alfresco wedding ceremonies or cocktail soirees, fully supported by 

our professional events team. 



大宴会厅
Regency Ballroom



大宴会厅
Regency Ballroom



大宴会厅
Regency Ballroom



婚礼秀
Wedding Fair



茶歇区
Tea Break Venue



沙龙
Event Room



Level Three

场
地
布
置
和
容
纳
人
数

C
a
p

a
c

ity
 C

h
a
rt



Level Three
平面图
Floor Plan 



Level Three
平面图
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健身
Fitness center



酒店的健身房24小时恭

候您的焕新体验，温控

室内游泳池与户外开阔

露台相连，充满度假乐

趣。按摩池、桑拿及蒸

汽浴室提供更多选择。

Recharge whenever you 

wish at our 24-hour Fitness 

Center or take a dip in the 

resort-style temperature-

controlled indoor swimming 

pool with a spacious 

outdoor terrace, whirlpool, 

steam room and sauna 

room.

健身
Fitness Center



游泳池
Swimming Pool



露台
Terrace



联系我们
Contact Us
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HYATT REGENCY SHANGHAI JIADING

1366 Yumin South Road, Jiading District, 

Shanghai 201801, China

上海嘉定凯悦酒店

中国上海市嘉定区裕民南路1366号邮编201801

E: shanghaijiading.regency@hyatt.com

W: shanghaijiading.regency.hyatt.com

T: 86 21 5910 1234

F: 86 21 3918 3999



Welcome to Hyatt Regency 

Shanghai Jiading

上海嘉定凯悦酒店期待您的光临


